

No. 22514. Multilateral

CONVENTION ON THE CIVIL ASPECTS OF INTERNATIONAL CHILD ABDUCTION. THE HAGUE, 25 OCTOBER 1980 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1343, I-22514.*]

ACCEPTANCE OF ACCESSION OF PHILIPPINES*

Netherlands (for the European and the Caribbean part of the Netherlands)

Notification effected with the Government of the Netherlands: 16 December 2022

Date of effect: 1 March 2023

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 26 January 2023

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 22514. Multilatéral

CONVENTION SUR LES ASPECTS CIVILS DE L'ENLÈVEMENT INTERNATIONAL D'ENFANTS. LA HAYE, 25 OCTOBRE 1980 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1343, I-22514.*]

ACCEPTATION D'ADHÉSION DES PHILIPPINES*

Pays-Bas (à l'égard de la partie européenne et la partie caribéenne des Pays-Bas)

Notification effectuée auprès du Gouvernement néerlandais : 16 décembre 2022

Date de prise d'effet : 1^{er} mars 2023

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas, 26 janvier 2023

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*